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 Protokół nr 85/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 kwietnia 2021 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 85 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 

pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin 

Buliński, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził obecność wyżej 

wymienionych osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków Zarządu. Wymóg kworum 

został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 85 zdalnego posiedzenia Zarządu.  

 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 

on załącznik nr 1. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,                 

M. Buliński.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych, pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie, pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli, pan Marek 

Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa, pani Barbara Orłowska – 

naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji, pani Beata Widźgowska – naczelnik 

Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych. 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 84/2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 84/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 84/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Powiatu 

Nowomiejskiego.  

/głos zabrała pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej 

powiat ma obowiązek co roku przyjąć ocenę zasobów pomocy społecznej. Dodała, że 

dokument został przesłany do Urzędu Wojewódzkiego, który pozytywnie go zaopiniował. 

Nadmieniła, że informacje do oceny zasobów pomocy społecznej zostały zebrane z instytucji 

współuczestniczących w zakresie pomocy społecznej. 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pani Łątkowska poruszyła kwestię dotyczącą miejsc w żłobkach na terenie powiatu. Zapytała 

czy nie ma kolejek jeśli chodzi o przyjęcie dzieci do żłobków. Ponadto zapytała jaka jest 

sytuacja w Domu Pomocy Społecznej, czy są wolne miejsca w placówce. 

Pan Starosta odpowiedział, że jeżeli chodzi o Dom Pomocy Społecznej to na chwilę obecną są 

wolne miejsca. 

Pani Marchlewska – Barczewska wyjaśniła, że są miejsca w Domu Pomocy Społecznej dla 

osób w podeszłym wieku natomiast dla osób z chorobami somatycznymi miejsc jest trochę 

mniej i trzeba trochę poczekać na przyjęcie. Dodała, że jeżeli chodzi o żłobki to dane zostały 

zebrane ze sprawozdań przekazanych przez gminy. W związku z powyższym nie ma wiedzy na 

temat kolejek w żłobkach na terenie poszczególnych gmin.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem o stanie 

zapewnienia dostępności podmiotu publicznego.  

 

Pani Marchlewska – Barczewska omówiła raport zbiorczy o stanie zapewnienia dostępności 

podmiotu publicznego, który stanowi załącznik nr 2. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego raportu. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków Warsztatu Terapii Zajęciowej.  

 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że kwartalna informacja jest zgodna z planem 

finansowym WTZ na rok 2021. 

 

Kwartalna informacja o wydatkowaniu środków Warsztatu Terapii Zajęciowej za I kwartał 

2021r. stanowi załącznik nr 3. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością stanowiącą 

działkę nr 30 obręb geodezyjny Radomno, gm. Nowe Miasto Lubawskie.  

/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi tutaj o dysponowanie przez Gminę Nowe Miasto 

Lubawskie nieruchomością stanowiącą działkę w obrębie geodezyjnym Radomno, na cele 

budowlane związane z budową ścieżki rowerowej Bratian – Iława etap III Radomno – Iława. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 4. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani J. Robaczewskiej 

– dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie nabycia od Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie części działki nr 18/32 w obrębie geodezyjnym Łąki Bratiańskie.  

 

Pani Robaczewska poinformowała, że powyższa działka stanowiła kiedyś tor kolejowy. W tej 

chwili na powyższej działce jest usytuowana droga powiatowa. Dodała, że w momencie kiedy 

będą regulowane stany prawne na innych działkach, o których była mowa na poprzednim 

posiedzeniu Zarządu to należy powyższą sprawę również uregulować. Wyjaśniła, że droga 

powiatowa jest urządzona na działce, która nie należy do powiatu.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego wniosku. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani                           

J. Robaczewskiej – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie przesunięcia środków 

na realizację zadania „Remont dachu budynku Zarządu Dróg Powiatowych”.  

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że kosztorys dotyczący remontu dachu był zrobiony w sierpniu 

2020r. i niestety w tym roku ceny materiałów budowlanych poszły w górę. W związku z tym 

prośba o przesunięcie środków w wysokości 1000 zł z wydatków planowanych na przebudowę 

chodnika w Kuligach, ponieważ na tym zadaniu będą oszczędności w takiej wysokości. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego wniosku. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych Nr 210 i nr 210a w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim na 

czas nieoznaczony.  

/głos zabrała pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

 

Pani Widźgowska poinformowała, że mamy informację z nadzoru Wojewody, iż być może 

powyższa uchwała zostanie uchylona ze względu na rozbieżność interpretacji przepisów, które 

do tej pory były stosowane. Dodała, że do chwili obecnej wszystkie uchwały dotyczące 

wynajmu lokali na czas nieokreślony były podejmowane przez Radę Powiatu. Natomiast z 

informacji, które mamy z nadzoru Wojewody wynika, iż w ich ocenie to nie jest nieruchomość 



4 

 

zgodnie z Kodeksem cywilnym. Wyjaśniła, że zgodnie z definicją z Kodeksu cywilnego 

nieruchomość odrębna, która może stanowić przedmiot najmu jest wtedy, kiedy mamy odrębną 

księgę wieczystą, stanowiącą odrębną własność. Według nadzoru Wojewody, jeżeli jest to 

budynek, w którym wynajmujemy lokale to jest to gospodarowanie mieniem powiatu 

wchodzące w zakres Zarządu Powiatu. Poinformowała, że nadzór Wojewody opiera się na 

wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego z 2010r., wyrok odnosi się do podobnej sytuacji 

ale chodzi tutaj o mienie gminy. Ponadto dodała, że radca prawny nie zgadza się z tą 

interpretacją, dlatego został przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu.  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek PZOZ „Fiołek” stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przesunięcie terminu płatności Powiatowemu Centrum 

Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim kosztów eksploatacyjnych w miesiącu 

marcu 2021 r.  

 

Pani Widźgowska poinformowała, że chodzi tutaj o przesunięcie terminu płatności kosztów 

eksploatacyjnych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 15 marca 2021 r. na dzień 20 marca 2021 r. Dodała, że nieuregulowanie płatności w 

terminie wynika z tego, iż cześć pracowników była w izolacji z powodu zachorowania na 

COVID-19 i nie wykonywali oni obowiązków służbowych w tym czasie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek pani A. Marchlewskiej – Barczewskiej – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchwalenia planu wykorzystania zasobu nieruchomości powiatu Nowomiejskiego 

na lata 2021 – 2023.  

 

Pani Widźgowska poinformowała, że obowiązek posiadania takiego planu jest od 2017r., co 

trzy lata należy taki plan sporządzać. Dodała, że jest to dokument, który mówi o tym jakimi 

nieruchomościami dysponuje powiat.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/ pani B. Widźgowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia "Inicjatywa na rzecz praw i ochrony 

obywateli" w Olsztynie, któremu zlecono realizację zadania publicznego.  

/głos zabrała pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 9. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani M. Jeda wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Radomno.  

/głos zabrał pan M. Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Szychowski poinformował, że powyższa uchwała dotyczy terenu zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej opinią Wydziału 

Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 10. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 11. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 12. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Pan Szychowski poinformował, że powyższa uchwała dotyczy dużego obszaru terenu miasta. 

Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i 

Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 13. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 14. 

Wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

Nowego Miasta Lubawskiego.  

 

Pan Szychowski poinformował, że powyższa uchwała również dotyczy terenu miasta, który nie 

miał planu zagospodarowania przestrzennego. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji 

poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 16. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 17. 

Wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 18. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

zabudowy rekreacji nad zatoką jeziora Partęczyny w obrębie Tereszewo, gmina 

Kurzętnik.  

 

Pan Szychowski poinformował, że powyższa uchwała dotyczy terenu zabudowy usługowej – 

usługi turystyczne, wskazano również obszar zielni chronionej. Dodał, że w wyniku analizy 

dokumentacji poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 19. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 20. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 21. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Otręba, gmina Kurzętnik.  

 

Pan Szychowski poinformował, że powyższa uchwała dotyczy terenów zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej, terenów zabudowy zagrodowej w gospodarstwach rolnych, 

terenów zieleni oraz terenów dróg wewnętrznych. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji 

poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 22. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 23. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 24. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

usług sportowych w miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik.  

 

Pan Szychowski poinformował, że powyższa uchwała dotyczy terenu ośrodka „Kurza Góra”, to 

jest zabudowy usługowej, terenów usług sportowych, terenów zieleni urządzonej i chronionej, 

terenów dróg wewnętrznych, publicznych oraz terenów, na których będą usytuowane parkingi. 

Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i 

Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 25. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 26. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 27. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pan M. Szychowski wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały nr 71/489/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 3 grudnia 2020 r., w sprawie przyjęcia planu dofinasowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli na rok 2021 oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinasowania 

opłat za kształcenie. 

/głos zabrała pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska wyjaśniła, że pani dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji złożyła 

wniosek o przesuniecie środków: z kosztów związanych z podróżą służbową w wysokości      

200 zł, z kosztów wynagrodzenia osób w wysokości 600 zł, co łącznie daje kwotę 800 zł z 

przeznaczeniem na opłatę za formy doskonalenia zawodowego nauczycieli. Dodała, że kwota 

bazowa na doskonalenie zawodowe się nie zmieni i będzie wynosić 4722 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego stanowi załącznik nr 28. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udział Powiatu Nowomiejskiego w projekcie pn. 

„Akademia samorządowa: Dostępność plus – podlaskie i warmińsko – mazurskie”.  

 

Pan Starosta poinformował, że projekt dotyczy dostępności obiektów użyteczności publicznej. 

Dodał, że celem projektu jest poprawa dostępności dla osób o szczególnych potrzebach. 

Wyjaśnił, że w ramach projektu zostanie dokonany przegląd procedur związanych z obsługą 

klienta ze szczególnymi potrzebami, przeprowadzenie szkoleń oraz wsparcie jednostek 

samorządowych we wdrożeniu  wypracowanych wniosków i rekomendacji. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie określenia formy sprawozdań jednostek budżetowych powiatu nowomiejskiego w 

zakresie operacji finansowych.  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za     

2020 r.  

 

/Pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/. 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił sprawozdanie finansowe powiatu nowomiejskiego za     

2020 r.  

/Pan Starosta wrócił na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm. 

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XXV/160/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.   

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami w 

sprawie  przyjęcia osób do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 

Informacje z DPS stanowią załączniki nr 29, 30, 31.  

 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 

Ministerstwa Zdrowia w sprawie restrukturyzacji szpitali. 

 

Pan Starosta poinformował, że jest to odpowiedź Ministerstwa Zdrowia na uchwałę Rady 

Powiatu w sprawie wystosowania stanowiska dotyczącego planów restrukturyzacji szpitali. 

Odczytał fragment pisma. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego pisma. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Pismo z Ministerstwa Zdrowia stanowi załącznik nr 32. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Pan Starosta poinformował, że punkt szczepień powszechnych powstanie w Szpitalu 

Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim. Ponadto dodał, że również szczepią pacjentów 

wszystkie Publiczne Zakłady Opieki Zdrowotnej na terenie powiatu. Omówił kwestię 

dotyczącą rozpatrzenia wniosków złożonych w ramach  Rządowego Funduszu Dróg 

Samorządowych.  

Pani Robaczewska poinformowała, że na chwilę obecną nie ma jeszcze potwierdzonych list 

jeśli chodzi o dofinansowanie w ramach powyższego projektu. 

Pan Starosta poinformował, że uczestniczył w zdalnym spotkaniu z szefem Wojewódzkiego 

Narodowego Funduszu Zdrowia, na którym uzyskano ostateczną informację, iż do              

31.12. 2021r. będzie funkcjonował oddział pediatryczny w naszym szpitalu. Ponadto omówił 

kwestię dotyczącą „odrabiania ryczałtów”. Poinformował, że apelował do dyrektora 

Zakrzewskiego i do Wojewody Warmińsko – Mazurskiego, żeby robić wszystko aby nie było 

potrzeby tak zwanego „odrabiania ryczałtów”.  

Pani Grzywacz stwierdziła, że podmioty lecznicze powinny mieć jakieś wsparcie od państwa 

jeśli chodzi o ich funkcjonowanie. Dodała, że sygnalizowanie potrzeb dofinansowania szpitali 

jest jak najbardziej zasadne. Poinformowała, że otrzymała pozytywną opinię od pacjentki, która 

była hospitalizowana na oddziale covidowym w Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście 
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Lubawskim. Dodała, że należą się wielkie słowa uznania dla całego personelu, który zajmuje 

się pacjentami chorymi na COVID-19 w naszym szpitalu. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                        Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                               Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka 

 

 

 


